

2019年10月2日

Activ8株式会社

当社代表取締役及びファンを対象にした殺害予告について

10月1日(火)22時頃、Twitterにて当社代表取締役及びファンを対象とした、殺害予告がございました。

本件について、社会秩序の観点からも許せる行為ではありません。

当社としても断固として対応する所存です。

本件に対する当社の対応として、10月1日(火)23時頃に警察に相談をし、刑事告訴含む、その他法的手続きを視野に引き続き対応してまいります。

今後もファンの皆様に安心して応援いただけるよう、全力で取り組んでまいります。

October 2, 2019

Important Notice : Death Threats Made Against our CEO and Fans via Twitter

It has come to our attention that multiple death threats have been made against our CEO and fans via Twitter on October 1, 2019. Our company will not tolerate such actions due to the serious disturbance of the social order.

A police report has been filed to the Police Department on October 1, 2019 at 11:00 pm. We are considering to pursue proper legal actions including a criminal prosecution against the senders of those death threats.

We would like to ensure that we will commit to create a safe community for all of our fans.

2019年10月2日

Activ8 株式会社

有关针对我司的董事长以及粉丝的杀人预告

10月1日（周二）22时左右，在推特上出现了针对我司的董事长以及粉丝的杀人预告。这样的行为，从社会秩序角度出发也是无法被原谅的。我司也打算坚决应对。

关于本事件的对应，我司已于10月1日（周二）23时左右联系了警察局，并将继续通过推进依靠法律的方式与警察局进行配合处理。

为了让各位粉丝能够继续安心地应援，我们将全力以赴。